
PROTOKOL Nr 11112014 

Obrad III Sesji Rady Gminy Kotu" 

odbytych w dniu 29 grudnia 2014r 


Sesja odbyla siy w sali g16wnej Domu Pracy Tw6rczej "Reymont6wka" 

w Chlewiskach. 

Obrady rozpoczyly siy 0 godz. 1400, a zakonczyly siy 0 godz. 1500 • 


Ustawowa liczba radnych - 15 

W sesji uczestniczylo - 15 radnych tj. 100% ustawowego skladu rady z tym, ze 

przy otwarciu sesji na sali obecnych bylo 13 radnych, a 0 godz. 1420 dol,!czylo 

do grona 2 radnych Ilista obecnosci w zal,!czeniu do protokolu/. 


Porzqdek obrad: 
1. 	 Otwarcie Obrad III Sesji Rady Gminy. 
2. 	 Uwagi do porz'!dku obrad. 
3. 	 Sprawozdanie W6jta z dzialalnosci miydzy sesjami. 
4. 	 Podjycie uchwaly w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kotun na lata 2015-2026. 
5. 	 Podjycie uchwaly budzetowej na 2015 rok. 
6. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kotun na lata 2014-2026. 
7. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zmian w budzecie gminy na 2014 rok. 
8. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zarz,!dzenia wybor6w do Rad Soleckich. 
9. Informacja Przewodnicz,!cego Rady 
1 O.Dyskusja i wolne wnioski 
I1.Przyj ycie protokolu z poprzedniej sesji 
12.Zamkniycie Obrad III Sesji Rady Gminy 

Ad pkt. 1 

Przewodnicz,!ca Rady Teresa Brusniak otworzyla III Sesjy Rady Gminy 

Kotun. Stwierdzila quorum. Przywitala wszystkich przybylych na sesjy 

soltys6w, radnych, W6jta Grzegorza G6rala, Skarbnika Gminy Barbary Jonsk,!, 

Sekretarza Gminy Slawomira Smolaka. 


Ad pkt. 2 

Uwag do porz'!dku obrad nie zgloszono. 




Ad pkt. 3 
W 6jt poinformowal zebranych, ze w okresie pomiydzy 12 a 29 grudnia 
zajmowal siy nastypuj,!cymi sprawami: 

1. 	 Wydal 8 decyzji, 2 postanowienia, 2 zarz,!dzenia. Jeden nauczyciel 
kontraktowy ze Szkoly Podstawowej w Cisiu-Zagrudziu zdal egzamin na 
nauczyciela mianowanego. Wydano juz akt mianowania i nauczyciel 
zloZyl slubowanie. 

2. 	 Odbyl siy juz czysciowy odbi6r ulicy Lesnej. Prace na czas 
niesprzyjaj,!cych warunk6w pogodowych zostaly chwilowo przerwane. 
Robotnicy wejd,! na ulicy, jesli tylko pozwol,! na to warunki gruntowe 
i atmosferyczne. 

3. 	 Odbyl kilka spotkan z firmami projektowymi, omawiano wykonanie 
projekt6w pod przyszle inwestycje. Odbylo siy takZe spotkanie 
z projektantami rozbudowy Szkoly Podstawowej w Kotuniu. W6jt nie jest 
zadowolony z dokumentacji planistycznej, dlatego, ze nie zawiera ona 
zadnych zapis6w odnosnie rozbudowy przedszkola w Kotuniu. 
Poprosil projektantki 0 weryfikacjy swoich projekt6w odnosnie danych 
zawartych w dokumentacji, jak r6wniez weryfikacjy ceny za opracowanie, 
poniewaz zaproponowana przez nich kwotajest raz'!co za wysoka. 

4. 	 Okres przedswi,!teczny obfitowal w liczne spotkania oplatkowe i tak: 
W 6jt uczestniczyl w takim spotkaniu w Szkole Podstawowej w Cisiu
Zagrudziu, Zespole Oswiatowym w Kotuniu, na spotkaniu OSP z calej 
gminy w swietlicy OSP w Kotuniu. Sekretarz Gminy natomiast 
uczestniczyl w spotkaniu oplatkowym w Zespole Szk61 w Zeliszewie 
Podkoscielnym. Przewodnicz,!ca Rady Gminy uczestniczyla w spotkaniu 
oplatkowym w Starostwie Powiatowym w Siedlcach, na kt6rym byl takZe 
obecny jako gosc Biskup Siedlecki Kazimierz Gurda. 

5. 	W Swiyta pojawila siy zima i niedogodnosci z ni,! zwi,!zane. 
Posiadamy porozumienie z powiatem na temat odsniezania dr6g 
powiatowych jednak nie obejmuje ono usuwania przez nas gololedzi na 
tych drogach. Byly telefony na temat sliskosci na drogach i dlatego juz 
w soboty zlecil posypywanie dr6g w okolicach zakryt6w. 

Uwag ani pytan do wyst,!pienia W 6jta nie zgloszono. 

Adpkt4 
Przewodnicz'!ca Rady wyjasnila, ze projekt uchwaly omawianej w tym punkcie 
porz'!dku obrad radni otrzymali juz na pierwszej sesji rady w dniu 1 grudnia br. 
Nad przygotowanym dokumentem planistycznym radni pracowali na spotkaniu 
bezposrednio po zakonczeniu II sesji rady w dniu 12 grudnia. Radni uznali 
w6wczas, ze nalezy przyj,!c przygotowany przez ustypuj,!cego W6jta projekt 
uchwaly w sprawie WPF Gminy Kotun na lata 2015-2026 w takiej wersji, 



a ewentualne zrniany do przedstawionego dokurnentu opracowac w trakcie 
trwania roku budzetowego. 

Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnicz,!ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr III.12.2014 w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Grniny Kotun na lata 2015-2026. 
Uchwala zostala podjytajednoglosnie (za-13) w glosowaniujawnyrn. 

W tym momencie na obrady sesji przybylo 2 radnych. 

Ad pkt. 5 

Przewodnicz,!ca Rady wyjasnila, ze dokladnie taka sarna sytuacja jak,! 

przedstawila wyzej dotyczy kolejnego projektu dokurnentu budzetowego na rok 

2015. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 


Przewodnicz,!ca Rady odczytala projekt Uchwaly budzetowej Grniny Kotun na 

rok 2015 Nr III.13.2014. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /15-za! w glosowaniu jawnyrn. 


Ad pkt. 6 

Skarbnik Grniny Barbara Jonska wyjasnila, ze przedstawiony projekt kolejnej 

uchwaly dostosowal plan wydatk6w do jego realnego wykonania. Na koniec 

roku budzetowego analizuje siy szczeg61owo wykonanie budzetu, zabezpiecza 

siy srodki na niesplacone jeszcze naleznosci i r6wnowazy plany i wydatki we 

wszystkich dzialach budzetu. Szczeg610we uzasadnienie znajduje siy przy 

projekcie uchwaly. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 


Wiceprzewodnicz,!cy Rady Artur Skwierczynski odczytal projekt Uchwaly 

Nr III. 14.20 14 w sprawie zrniany Wieloletniej Prognozy Finansowej Grniny 

Kotun na lata 2014-2026. 

Przewodnicz,!ca Rady poddala projekt uchwaly pod glosowanie. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie 115-za! w glosowaniu jawnyrn. 


Ad pkt. 7 

Skarbnik Grniny wyjasnila, ze dokladnie taka sarna sytuacja jak powyzej 

przedstawila dotyczy przedstawionego w tyrn punkcie projektu uchwaly 

w sprawie zrnian w budzecie. 




Uwag ani pytan nie zgloszono. 


Przewodnicz,!ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr III.lS.2014 w sprawie 

zmian w budzecie gminy na 2014 rok. 

Uchwala zostala podjt(ta jednoglosnie I1S-za/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 8 

W6jt wyjasnil, ze w tym samym czasie, w kt6rym konczy sit( kadencja rad gmin, 

konczy sit( takZe kadencja rad soleckich. Kolejny projekt uchwaly zarz'!dza 

wlasnie przeprowadzenie takich wybor6w na terenie calej gminy. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 


Przewodnicz,!ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr III.16.2014 w sprawie 

zarz,!dzenia wybor6w do Rad Soleckich. 

Uchwala zostala podjt(ta jednoglosnie I1S-za/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 9 
Przewodnicz,!ca Rady wyjasnila, co nastt(puje: 

- Pelni dyzur w kazdy poniedzialek w godz. 10:00 - 16:00, w pokoju Nr 9. 
Jej sluzbowy numer telefonu to: S04 ISO 128. 

- Mija termin skladania oswiadczen maj,!tkowych. Jeszcze niekt6rzy radni 
ich nie zlozyli, zatem prosi 0 terminowosc ich zlozenia. 

- Otrzymali Panstwo terminy sesji na nastt(pny rok kalendarzowy. 
Prosi, aby dostosowac swoje plany i sprawy sluzbowe tak, azeby wszyscy 
mogli uczestniczyc w posiedzeniach rady. 

- Zaproponowala zmiany dotycz'!ce przebiegu sesji. Duzo czasu zajmuje 
czytanie projekt6w uchwal. Zatem, aby to ulatwic projekty uchwal 
zostan,! wyswietlone na rzutniku i wszyscy bt(d,! mogli sit( z nimi 
zapoznac podczas dyskusji. Sam projekt uchwaly nie bylby juz czytany na 
sesji ajedynie glosowany. Jesli sit( sprawdzi ta metoda, to bt(dziemy j,! 
stosowali. 

- Odczytala zyczenia swi'!teczne, kt6re wplynt(ly na jej rt(ce dla wszystkich 
radnych od: calego grona Publicznego Gimnazjum w Kotuniu oraz Szkoly 
Podstawowej w Cisiu-Zagrudziu oraz od Pani Pose! na Sejm RP 
Stanislawy Prz'!dki. 

- Zlozyla wszystkim zebranym zyczenia noworoczne. 

Ad pkt. 10 
- Wiceprzewodnicz,!cy Rady Artur Skwierczynski przyl,!czyl sit( do zyczen 

noworocznych. Prosil 0 przekazanie ich wszystkim naszym bliskim 
osobom. 



W 6jt Gminy Grzegorz G6ral takZe zlozyl zyczenia noworoczne 
wszystkim zebranym. 
Soltys wsi Niechnabrz Rafal Biernacki podziykowal W 6jtowi za 
dokonczenie prac drogowych w jego miejscowosci. Prace dotyczyly 
wykonania prog6w zwalniajqcych przy skrzyzowaniu drogi powiatowej 
z drogq gminnq w jego miejscowosci. 

Wiycej glos6w w dyskusji ani wolnych wniosk6w nie wniesiono. 


Ad pkt. 11 

Protok61 w poprzedniej sesji zostal przyjyty jednoglosnie /za-lS/ w glosowaniu 

Jawnym. 


Ad pkt. 12 


Wobec wyczerpania porzqdku obrad Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak 

podziykowala wszystkim za przybycie i udzial w posiedzeniu. 

Nastypnie zamknyla Obrady III Sesji Rady Gminy w Kotuniu. 


PRZEW~1~CYRADY 
Protokolowala: 

insp. ds. obslugi RG mgr ~~~w.BruSniak 


Eizbieta Jastrzybska 


